
Prosti čas za rekreacijo
Vse leto so potekala tekmova-

nja, ki so jih strokovni sodelavci
zveze telesnokulturnih organiza-
cij Ljubljana Center pripravili
za zaposlene v organizacijah
združenega dela, občane v kra-
jevnih skupnostih in interesne
skupine. Ob koncu leta so naj-
bol jši v posameznih športnih pa-
nogah prejeli priznanja, priredi-
telji pa so podelili tudi posebna
priznanja za množično udeleibo
in posebej za najbolje organizi-
rano šolsko športno društvo.

Sicer pa je preživljanje prostega
časa izbira vsakega posameznika.
posameznika. Mnogi se radi uk-
varjajo s športno rekreacijo in ra-
di pobegnejo pred hrupom vsak-
dana na športna igrišča, v telova-
dnice, bazene, smučišča ali pa kar
preprosto na sprehod v gozd. Ka-
ko se rekreirajo tisti v Centru, so
nam povedali tisti, ki menijo, da
je rekreacija dragoceno dopolnilo
prostega časa in se radi udeležuje-
jo rekreacijskih tekmovanj.

BREDA PREŠEREN: »Sportni
rekreaciji posvečam precej svo-
jega časa. Mimo streljanja, kjer
tudi tekmujem, pozimi tudi smu-
čam tn se ukvarjam s tekom. Ta-
ko preživljanje prostega časa se
mi zdi izredno koristno in vesela
sem, da je v naši občini tako do-
bro poskrbljeno za rekreativce.

VIKTOR STEINER: »V naši de-
lovni organizaci ji nas je zaposle-
nih 110, največ pa smo na po-
dročju športne rekreacije storili
v zadnjih dveh letih. Sam sem
bil sedem let organizator športne
rekreaci je in vem, da je organizi-
ranje združeno tudi s težavami.
Usluge (telovadnice, bazeni) so
precej drage, zato je potrebno
veliko storiti tudi znotraj same-
ga podjetja. Pri nas smo poskr-
beli za starejše sodelavce s pla-
vanjem in telovadbo.«

SAVO MTTIC: »Področje športne
rekreacije je tudi z naše strani de-
ležno velike pozornosti. Ker sam
že dalj časa sodelujem na tem po-
dročju, lahko rečem, da so pogoji
v Centru slabši kot za Bežigra-

dom. Organizacija tekmovanj in
nasploh športne rekreacije je do-
bra, žal pa se prepogosto dogaja,
da je množičnost varljiva, ker se
na vseh tekmovanjih pojavljajo
eni in isti ljudje in temu bi se
morali v prihodnje izogniti.«

FRANC SEMEN: »Sam se uk-
varjam predvsem s plavanjem,
kar mi zadošča. Sodelujem tudi
na športno rekreativnih tekmo-
vanjih bolj iz veselja kot zaradi
zelje po rezultatih. Z rekreacijo
sem zadovoljen, množičnost pa
je prisotna tudi znotraj naše or-
ganlzacije združenega dela. Ste-
vilo športnih panog in tekmo-
vanj je zadosti visoko in mogoče
prav to privablja nove rekrea-
tivce.«

Peter POGACNIK: »Smo naj-
bolj množična delovna organiza-
cija pri udeležbi na športno re-
kreativnih tekmovanjih. Mogoče
bi se dalo kaj urediti, da bi imeli
ob igriščih zagotovljene tuše in
slačilnice, čeprav vem, da je zelo
težko priti do prezasedenih telo-
vadnic. Sicer pa menim, da delov-
nim ljudem rekreacija pomeni ve-
dno več in se udeležujejo mhožič-
nih akcij in tekmovanj v vse več-
jem številu.«
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